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Protokół Nr 5/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 9 maja 2016 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 

2015. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za 

osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 

sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym,  

b) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej,  

c)  w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, 

d) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, 

e) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 

gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu, 

f) w sprawie nadania nazw ulicom w Białogardzie, 

g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard, 

h) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

i) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta za 2015 rok. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za- 4 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 
Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Białogard za rok 

2015 przedstawiła Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. OŚ.  
Z-ca Burmistrza – dodała, że będzie ogłoszony nowy przetarg na wykonywanie usług 

gospodarowania tymi odpadami i zagospodarowania. Wszystko będzie zależało od 

uzyskanej kwoty z przetargu. Z jednej strony zmniejsza nam się liczba osób płacących, z 

drugiej strony większą świadomość ma usługodawca startując w przetargu. Jeżeli będzie 

startowała dotychczasowa firma to może podyktować taką kwotę, że będziemy zmuszeni 

podnieść cenę miesięcznego zobowiązania albo zmniejszyć czas lub ilość. 
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Naczelnik – powiedziała, że segregacja nam się opłaca, bo  firma  mniej  płaci  za taki odpad 

i  ma większe zyski a nam spada cena. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał odnośnie  770 upomnień wystawionych w 2015 r. na kwotę 147 tys. zł, do 

kasy Miasta wpłynęło 114 tys. zł, brakuje 33 tys. zł, jaka jest szansa, aby te środki 

odzyskać i czy jest przeznaczenie tych środków czy będą  do dyspozycji Burmistrza? 

Naczelnik – odpowiedziała, że pozostała część na pewno wpłynęła w 2016 roku. To zostanie 

wykazane w sprawozdaniu. System gospodarki odpadami jest samofinansujący się. 
Egzekucją zajmował się Wydz. Finansowy, teraz zajmuje się Urząd Skarbowy.  

J.Klonowska – pytała kiedy będzie możliwa  współpraca w zakresie odbioru szkła? 

Naczelnik – odpowiedziała, że takie regulacje są omawiane w Rządzie. Mają być zmiany w 

ustawie o utrzymaniu czystości, m.in. chcą powrócić do odbioru szkła i innych opakowań. 
K.Skoczyk – pytał o zapis w dziale VII edukacja ekologiczna – zbieranie makulatury, co z 

konkursem odzyskiwania nakrętek?  

Naczelnik – odpowiedziała, że ten odzysk nigdy nie był organizowany przez Miasto. Odzysk 

opakowań poprzez zainteresowanych był na określony cel np. na wózki inwalidzkie. Jeśli 
ktoś do nas  się zgłosi to wspieramy takie inicjatywy. 

J.Klonowska – pytała o wiosenne sprzątanie miasta, czy angażują się w to wszystkie szkoły? 

Naczelnik – odpowiedziała, że teraz niechętnie, zainteresowanie jest poprzez koła 

ekologiczne. Najbardziej aktywne są dzieci ze szkół podstawowych i przedszkoli. 

K.Skoczyk - proponował, aby w tej kadencji  zasadzić jakąś aleję, bo mamy aleję dębową. 
Naczelnik – powiedziała, że można, ale nie z tych pieniędzy. 

 

Komisja zapoznała się z przedstawioną analizą, nie wnosząc uwag. 

Ad 3  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za 

osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 

sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym,  

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Z-ca Burmistrza na wniosek Klubu 

Lekkoatletycznego Iskra. Rada Sportu wypowiedziała się w większości pozytywnie. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – był przeciwny, aby piłkarze w IV lidze  otrzymywali stypendia. Będziemy 

nagradzać piłkarza i zawodnika, który zdobył Mistrza Europy czy Świata, poświęcając 

swoje życie, aby zrobić coś dla sportu. Radny stwierdził brak wskazanych skutków 

finansowych.  

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że teraz na stypendia przeznaczamy 39 tys. 600 zł. Z-ca 

Burmistrza proponowała, aby za rok ta uchwała zadziałała.  

Burmistrz – wyjaśnił, że ta uchwała ma dotyczyć wszystkich dyscyplin sportowych. 

Z-ca Burmistrza – dodała, że Murad (AKS) ma 450 zł stypendium, C. Jastreb ma 340 zł ale są 
tacy co mają po 150 zł. Piłkarze nie wierzą, że te pieniądze mogą im pomóc. Jak dostaną 
się do IV ligi to takie środki mogą otrzymać. 

Burmistrz – powiedział, że chciał, aby nie wykorzystywano Burmistrza do tego, by uzasadnić 
spadek. To nie oznacza, że od razu dostaną, bo muszą być zaplanowane w budżecie i 

zaopiniowane przez Radę Sportu. Murad w skali województwa był wyróżniony na Gali 
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Sportu, dostał nagrodę 2 tys. zł, od Starosty dostał nagrodę, na zawodach dostał hondę za 

ponad 100 tys. zł. Za kwalifikacje olimpijskie otrzymał  środki od Ministra Sportu.  

J.Andrysiak  – przychylił się, że to bardzo motywujące. 

Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że przy tych 200 tys. zł, które wydają na kluby sportowe liczą 

na zwiększenie wydatków o 40 tys. zł.   

 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard, 

Przedstawiła: Agnieszka Miszczor, Naczelnik Wydz. GP 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał o skutki finansowe? 

Naczelnik - odpowiedziała, że  mamy zabezpieczone w budżecie Miasta 40 tys. zł. 

 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

b) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej,  

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GN 

 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 

 

c)  w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GN 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 5 (jednogłośnie). 

 

d) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GN 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

e) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 

gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

f) w sprawie nadania nazw ulicom w Białogardzie, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. GN 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

h) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał odnośnie budowy kojców? 

Burmistrz – wyjaśnił, że pojawiają się nowe psy. Teraz jest prawie 100 psów. Bez obowiązku 

czipowania tak będzie, że ich ilość będzie rosła. 

J.Andrysiak  – zwrócił uwagę na  dosyć duży koszt kojca, bo 11 tys. zł. 

Burmistrz – wyjaśnił, że dotychczas wyrównano teren, ustawiono betonowe ogrodzenie, 

doprowadzono kanalizację, zadaszono oraz wykonano w metalu różne rzeczy. To są duże 

koszty. 

M.Siwek – pytał odnośnie monitoringu na kwotę 8 tys. zł? 

Burmistrz – odpowiedział, że popsuła się jedna kamera. W przypadku dodatkowej to koszt 

ponad 10 tys. zł. 

J.Klonowska – powiedziała, że w Niemczech nie ma psów. Obowiązek właściciela to 

prowadzenie psa na smyczy. Przewodnicząca Komisji proponowała, aby był zakaz 

wprowadzania psów do parku. 

 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

i) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard. 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
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Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

Ad 4 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała  p o z y t y w n i e  sprawozdanie z wykonania 

budżetu Miasta za 2015 rok wraz  z  informacją  o stanie  mienia  Miasta  w  roku  2015, 

głosując: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

Opinię stanowiącą załącznik do protokołu przekazano do Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad 5 

W sprawach różnych radni  nie poruszyli żadnych problemów. 

 

Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
35

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 
 


